



AL Ramooz Group of Companies

Health Safety and Environment (HSE) Policy

Al Ramooz Group of Companies committed to operate our business with a focus on health and safety of our employees, contractor, visitor and surrounding community as well as protection of our Environment as our main objectives. We do this by continual identification of Environment aspects and OH&S hazards by eliminating, controlling and managing them and being well prepared to deal with them effectively at early stages to minimize adverse impacts and risks.

Key commitments to the policy are:

- To achieve these objectives, ARG will ensure that the facilities and services it operates and provides are in accordance with appropriate legal requirements, industry standards and best practices.
- ARG will provide the necessary resources, organization, system and training and communicate with employees, contractors, customers, suppliers and the public with regard to appropriate matters on health, safety and environment.
- ARG will also ensure that contingency plans are in place and maintained to deal with emergencies and periodically review the health, safety and environment management system and practices to ensure their continual improvement.
- Effectively implement, maintain and improve HSE management system to achieve our goals.
- Be honest and fair in all our dealings and demonstrate the highest standard of ethic in conducting our business.

Achieving industry leadership in HSE performance is a collective responsibility requiring team work. Every one of ARG and contractor employee shall be committed to this goal.

سياسة الصحة والسلامة والبيئة (HSE)

مجموعة شركات الرموز ملتزمة بالعمل مع التركيز على صحة وسلامة موظفينا و الزوار والمقاول والمجتمع المحيط وكذلك حماية البيئة و تعتبر من الأهداف الرئيسية لدينا. ونحن نفعل ذلك من خلال التحديد المستمر للمخاطر التي تهدد البيئة من خلال القضاء، والسيطرة و الاستعداد لها بشكل جيد للتعامل معها بشكل فعال في المراحل الأولى للحد من الآثار السلبية والمخاطر.

الالتزامات الرئيسية للسياسة هي:

- ولتحقيق هذه الأهداف فإن مجموعة الرموز تضمن أن المرافق والخدمات التي تقدمها الشركة هي وفقاً للمتطلبات القانونية المناسبة و أفضل المعايير الصناعية.
- سوف تقوم مجموعة الرموز بتوفير الموارد اللازمة، والتنظيم، والتدريب، ونظام التواصل مع الموظفين والمقاولين والعملاء والموردين والجمهور فيما يتعلق بالمسائل المناسبة على السلامة والصحة والبيئة.
- سوف تقوم مجموعة الرموز أيضاً بالتأكد من أن خطط الطوارئ المعمول بها والمحافظة عليها للتعامل مع حالات الطوارئ والمراجعة الدورية لنظام إدارة الصحة والسلامة والبيئة والممارسات لضمان تحسينها المستمر.
- التنفيذ الفعال وصيانة وتحسين نظام إدارة الصحة والسلامة من أجل تحقيق أهدافنا.
- الصدق والنزاهة في كل تعاملاتنا وإظهار أعلى مستوى من أخلاقيات إدارة الأعمال لدينا.

تحقيق الريادة في صناعة الأداء من خلال الصحة والسلامة والبيئة و هي مسؤولية جماعية تتطلب العمل الجماعي. يلتزم بها كل موظف في شركة الرموز لخدمات النظافة ش م م وكل مقاول في تحقيق هذا الهدف.

Ali Saleh Al Sahib

Chairman